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Dienvidkurzemes novada pašvaldība 

Lielā iela 76, Grobiņa, Dienvidkurzemes novads, LV-3430, reģistrācijas Nr. 90000058625,                       
tālr. 63490458, e-pasts pasts@dkn.lv, www.dkn.lv 

 

Izglītības un sporta komitejas  sēdes protokols 
Dienvidkurzemes novads,Tadaiķu pag., Lieģi, Parka iela 2 

 
19.12.2023. Nr. 12 
 
 
Sēde sasaukta 2023.gada 19.decembrī plkst. 15:00 
Sēde sākta 2023.gada 19.decembrī plkst. 15:02 
Sēde slēgta plkst. 17:34 
 
Sēdē piedalās 3 komitejas locekļi: 
Andrejs Radzevičs (klātienē), Laila Roga (klātienē) , Andris Jankovskis (klātienē). 
 
Sēdē piedalās: 
Ginta Kampare (klātienē), Andis Ādiņš (klātienē), Eva Mahta (klātienē), Evija Farbotko 
(klātienē), Gints Brumbergs (klātienē), Santa Bucika (klātienē), Edgars Treimanis 
(attālināti), Ģirts Osis (klātienē), Madara Lagzdiņa (attālināti), Dace Zukule (attālināti). 
 
Sēdē nepiedalās 2 komitejas locekļi:  
Aivars Priedols (attaisnota prombūtne) , Linards Tiļugs (attaisnota prombūtne) 
 
Sēdi vada: Andrejs Radzevičs 
 
Sēdi protokolē: Agnese Retere 
 
Sēdes veids: atklāta. 
 
Sēde tiek ierakstīta audioierakstā. Sēdes ieraksts pieejams www.dkn.lv . 
 
Sēdes darba kārtība: 
 

1. Par paveikto Izglītības un sporta komitejas novembra sēdes uzdevumā - darba 
grupai izstrādāt jaunu PII "Pīpenīte" projekta konceptu. 

2. Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības saistošo noteikumu Nr. 16 "Par 
finansiālā atbalsta piešķiršanu sporta veicināšanai Dienvidkurzemes novadā" izpildi 

3. Par amatu katalogu izmaiņu apstiprināšanu Dienvidkurzemes novada izglītības 
iestādēs 

4. Par izglītības iestāžu vadītāju algu apstiprināšanu 

http://www.dkn.lv/
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1.§ 

Par paveikto Izglītības un sporta komitejas novembra sēdes uzdevumā - darba 
grupai izstrādāt jaunu PII "Pīpenīte" projekta konceptu. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 00m 28s 

Ziņo: Andrejs Radzevičs 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Andris Jankovskis 
 
 
 
Santa Bucika 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Edgars Treimanis 
Laila Roga 
 
Andrejs Radzevičs 
 
 

2023.gada 22.novembra Izglītības un sporta komitejā tika 
skatīts jautājums (darba kārtībā Nr.2) par Grobiņas 
pirmsskolas izglītības iestādes “Pīpenīte” plānotās renovācijas 
projekta virzību un gatavību, kā arī par turpmākiem projekta 
attīstības risinājumiem. Komitejas locekļi pieņēma lēmumu: 
Andra Jankovska vadībā, veidot darba grupu ar mērķi izstrādāt 
koncepciju par iespējamo PII "Pīpenīte" kapacitātes attīstību, 
kas nodrošinātu visu izglītojamo pieprasījumu uz vietām un 
informēt par izstrādes procesu Izglītības un sporta komitejā. 
Aicina jautājumu tālāk ziņot Andrim Jankovskim. 
Pēc novembra komitejas sēdē uzdotā uzdevuma, tika 
organizēta darba grupa. Tā rezultātā ir tapis projektēšanas 
darba uzdevums. Lūdz tālāk ziņot Santu Buciku par darbu 
virzību. 
Informē, ka vēl tiek gaidīts sagatavotā Darba uzdevuma 
apstiprinājums no darba grupas locekļiem, lai  to varētu nosūtīt 
projektētājiem. Darba grupa ir veikusi darbu, process ir 
uzsācies un virzās. Ir mainījies projekta izstrādes koncepts. 
Pēc darba grupā izteiktā priekšlikuma, esošais virtuves bloks 
tiek demontēts un tiek pārcelts citā vietā. Tiek plānots 
demontēt plānotās ēkas un piebūves. 
 
Komitejas sēdē uz lielā ekrāna tiek demonstrētas jaunās 
ieceres.  
 
Izsakās atzinīgi par darba grupas darbu un izstrādāto plānu. 
Izsakās atzinīgi par darba uzdevumā korekti veikto aprakstu. 
 
Informē, ka, sakarā ar mazdārziņu nomas līgumu izbeigšanos 
konkrētajā teritorijas plānā būs iespējams arī bērnudārza rotaļu 
laukuma paplašinājums. 
 
Komitejas sēdē uz lielā  ekrāna tiek demonstrēts projektēšanas 
uzdevums. 

 
Andreja Radzeviča priekšlikums: Darba grupas vadītājam februāra komitejas sēdē 
informēt par progresu. 
 

Par priekšlikumu balso: 
"par"  -  
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"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 
 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  3 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila Roga) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 
Darba grupas vadītājam februāra komitejas sēdē 
informēt par progresu. 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 13m 20s 

 
 
 

2.§ 
Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības saistošo noteikumu Nr. 16 "Par 

finansiālā atbalsta piešķiršanu sporta veicināšanai Dienvidkurzemes novadā" 
izpildi 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 13m 55s 

Ziņo: Andrejs Radzevičs 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Andis Ādiņš 
 
 
 
 
 

Sakarā ar Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes 

saistošiem noteikumiem Nr. 16 “Par finansiāla atbalsta 

pieškiršanu sporta veicināšanai Dienvidkurzemes novadā”, 

Dienvidkurzemes novada Sporta pārvaldei tika lūgts sagatavot 

un iesniegt izskatīšanai 2023.gada 19.decembra Izglītības un 

sporta jautājumu komitejai informāciju par Sporta pārvaldes 

saņemtajiem un izvērtētajiem (tai skaitā arī noraidītajiem) 

iesniegumiem, norādot 1) iesniedzēju; 2) iesniegšanas 

datumu; 3) pieprasītais finansējuma izmantošanas mērķis; 4) 

izvērtējumu, norādot saņemto punktu vērtējumu par katru 

kritēriju; 5) izvērtēšanas veikšanas datumu; 6) Attiecīgo 

izvērtēšanu veikušo personu sarakstu; 7) pieprasīto summu un 

8) Sporta pārvaldes ierosināto piešķiramo summu un tās 

pamatojumu. Aicina jautājumu tālāk ziņot Andi Ādiņu. 

Izglītības un sporta jautājumu komitejas sēdei pieprasītā 

informācija ir iesniegta un pieejama pie komitejas darba 

kārtības jautājuma (Excel datne). Informācija par izvērtējumu, 

norādot saņemto punktu vērtējumu par katru kritēriju nav 

iesniegta, jo šis materiāls darba procesā tiek pievienots pie 
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Edgars Treimanis 
 
 
 
Andis Ādiņš 
 
 
 
Edgars Treimanis 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Andis Ādiņš 
 
 
 
Andrejs Radzevičs 
 
 
 
Andis Ādiņš 
 
Andrejs Radzevičs 
 
Edgars Treimanis 
 
Andis Ādiņš 
 
 
Edgars Treimanis 
Andis Ādiņš 

izvērtējuma atzinumiem. Piešķirtais budžeta finansējums šim 

mērķim bija apstiprināts 50 000 Euro, pie budžeta grozījumiem 

septembrī tika apstiprināts 60 000 Euro. Konkursam pieteikto 

biedrību pieprasījums kopā sastādīja 123 000 Euro, bet 

piešķirts tika 62 000 Euro. 

Uzod jautājumu Sporta pārvaldei par vērtēšanai iesniegtajiem 
iesniegumiem un atbildes sniegšanas kārtību uz tiem par 
konkursa rezultātu. Lūdz precizēt par vērtējuma skaidru 
atspoguļojumu konkursa pretendentiem.  
Konkursa vērtējuma punkti netiek atspoguļoti, jo tie nav 
pielīdzināmi naudas izteiksmei. Saistošajos noteikumos nav 
šāda kārtība. Punktu vērtējums tiek izmantots tikai darba 
procesam.  
Punktu vērtējumam ir jābūt redzamam, lai saprotams - par kuru 
pozīciju cik punkti ir saņemti. Tā arī vēlētos redzēt – kā 
skaidrojumu vai ir saņemts, vai nav saņemts un pēc kuriem 
kritērijiem pretendents neatbilst. Ja ir atbildis, tad par cik 
punktiem pretendents ir atbildis, lai pretendents to var ņemt 
vērā uz citu gadu. 
Piemin konkrētu gadījumu par konkursa vērtējuma 
nevienlīdzību vienādiem pretendentiem (dejojošam pārim), 
kuriem bija jābūt vienādam punktu skaitam. Konkrētajā 
situācijā, sākotnēji vienam sportistam prasība tika apmierināta, 
bet otram nē. Otrs pretendents apstrīdēja konkursa rezultātu 
un tad viņam tika piešķirts finansējums. Šai situācijā nav 
izprotams, kā pie vienādiem vērtēšanas kritērijiem, var iznākt 
atšķirīgs vērtējums.  
Noradā, ka atteikuma gadījumā, iesniedzējam vienmēr tiek 
norādīts atteikuma iemesls, vadoties pēc saistošajiem 
noteikumiem, kas parasti ir kāda punkta neatbilstība 
noteikumos.  
Norāda, ka excel datnē “Finansējums biedrībām 2023”, kolonā 
“Izvērtēšanas datums”, 17. un 18.rindā ir redakcionālas 
neprecizitātes. Uzdod jautājumu par izvērtēšanas procesa 
dokumentēšanu, vai ir protokols. 
Skaidro, ka izvērtēšanas procesa rezultātā top atzinums, ko 
paraksta visi komisijas locekļi. 
Norāda arī par kļūdu un neskaidrību 41.un 42.rindā. Konstatēta 
iesniegšanas un izvērtēšanas datuma neatbilstība.  
Precizē jautājumu par konkursa rezultāta paziņošanas veidu 
pretendentiem.  
Nav informēts par gadījumu, kad vienā pārī dejojošiem, vienam 
tiek piešķirti līdzekļi, bet otram ne. Ir tikai informācija, ka 
finansējums piešķirts abiem. 
Vai ir redzams vērtējums? 
Vērtējums ir pēc saistošajiem noteikumiem. 
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Edgars Treimanis 
Andis Ādiņš 
Edgars Treimanis 
 
Andis Ādiņš 
Edgars Treimanis 
 
 
 
Andrejs Radzevičs 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Edgars Treimanis 
 
 
 
 
 
 
Andrejs Radzevičs 
 

Kā notiek lēmuma paziņošana? 
Lēmuma paziņošana notiek ar epasta starpniecību.  
Tātad, pēc lēmuma nosūtīšanas brīža, ir iespējams izsekot 
lēmuma paziņošanas brīdi? 
Jā. 
Pārbaudīs šo informāciju un noskaidros vai lēmuma 
paziņošana par līdzekļus piešķiršanu abiem pārī ir notikusi 
vienlaicīgi vai tomēr ar laika nobīdi. Šobrīd saņemtā informācija 
no komitejā sniegtās informācijas nesakrīt. 
No iesniegtās dokumentācijas nav iespējams izvērtēt 
piešķirtās/nepiešķirtās naudas pamatotību.  
Būtu nepieciešami ieteikumi –par summām ko minēja – kādu 
tad izvēlēties. Šobrīd, pēc šo noteikumu konstrukcijas, tiek 
saskatīts, ka tas, kurš ir saņēmis augstāko novērtējumu, 
saņem atbilstošo, prasīto summu, kas atbilst nolikumam. 
Piemēram, ja ir iekļauta pozīcija, kas neatbilst nolikumam, tas 
tiek izslēgts. Ir nepieciešams izvērtējums, tāpēc tiek izteikts 
priekšlikums. Lai izvērtētu dažādus procesus, pašvaldībā ir 
Audita nodaļa. Ņemot vērā, kas ir izskanējis un to, ka šobrīd 
vērtējumi nav saglabājušies, iespējams, ka šajos 
administratīvajos aktos par lēmuma piešķiršanu ir norādīti tie 
apstākļi kāpēc ir samazināta summa no prasītā. No pieredzes 
vadoties - finansējuma summu sāk izlietot piešķirto punktu 
secībā. Saistošajos noteikumos tāda iespēja, kā vienkārši 
samazināt, nav paredzēta. Tiek izteikts priekšlikums līdz 
brīdim, kad būs skaidrs redzējums. 
Aicinājums uz procesa caurspīdīgumu, jo šobrīd dalībniekam 
nav īsti skaidrs ko un kā viņam atbild un tas rada šaubas par 
godprātību. Tas nenozīmē, ka tiek darīts kaut kas nepareizi, 
bet tas rada neizpratni par kritērijiem kā tiek dalīta nauda. Ir 
jārada pārliecība, ka subjektīvisms šeit nepastāv. 
Pretendentam būtu jāsaprot kā šim konkursam viņš ir 
kvalificējies. 
Priekšlikumu lūgt A.Evardsonam veikt līdz nākamai Izglītības 
un sporta komitejas sēdei. 
Aicina Finanšu un grāmatvedības daļas vadītāju un 
Administrāciju, turpmāk pievērst lielāku uzmanību līdzīgu 
saistošo noteikumu izstrādē - saturam un naudas piešķiršanas 
kārtībai. 

 
Andreja Radzeviča priekšlikums: A.Evardsonam veikt auditu par sporta saistošo 
noteikumu regulējumu izpildi. 
 

Par priekšlikumu balso: 
"par"  -  
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"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: Atbalstīt priekšlikumu.  
 

Par lēmumu balso: "par"  -  3 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila Roga) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 
A.Evardsonam veikt auditu par sporta saistošo 
noteikumu regulējumu izpildi. 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 06m 37s 

 
 

3.§ 
Par amatu katalogu izmaiņu apstiprināšanu Dienvidkurzemes novada izglītības 

iestādēs 
 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 01h 06m 39s 

Ziņo: Ginta Kampare 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Uzsākot  jaunu gadu ir nepieciešams caurskatīt un apstiprināt 
sagatavotās izmaiņas Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
Izglītības iestāžu iesniegtos tehnisko darbinieku amatu 
katalogos.  Vairākas iestādes ir pārskatījušas slodzes, kā arī 
tiek pieprasītas jaunas amatu vienības. Viena no tādām ir 
Lietvedis, jo pašvaldības dokumentu aprite prasa lielu darba 
apjomu un specifiskas zināšanas, kuras nevar veikt iestādes 
vadītājs, kā tas bijis līdz šim. Rēķinu ievade, līgumu 
sagatavošana, darbinieku personāllietas, darbs ar 
dokumentu vadības sistēmu Lietvaris, izglītojamo personas 
lietu apstrāde, ēdināšanas līgumu sagatavošana u.c 
ienākumi  ir pietiekami liels darba apjoms, lai to spētu veikt 
iestādes vadītājs. Novadā ir vairākas iestādes, kurās līdz šim 
nav bijis Lietvedis, bet audzēkņu skaits ir pietiekami liels, lai 
šāda amata vienība būtu. Aizputes Skolēnu jaunrades centrs 
(vairāk kā 200 izglītojamie) un Priekules Mūzikas un mākslas 
skola (120 izglītojamie). Divās pirmsskolas iestādēs ir 
nepieciešams amatu katalogā iekļaut amatu skolēnu 
pavadonis, kā to pieprasa drošības noteikumi bērnu 
pārvadāšanai.  Pamatojoties uz to, ka PII Gaismiņa šobrīd 
vairs neveic ēdināšanas gatavošanu uz vietas, tad no PII 
Gaismiņas kataloga izņemt amatu pavārs un pievienot PII 
Dzirnaviņas, kuras ir ēdināšanas nodrošinātājs abās 
iestādēs. PII Zvaniņš līdz šim veica remontstrādniekam 
piemaksu par papildus sētnieka darbu, tāpēc ir nepieciešams 
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Andrejs Radzevičs 
Eva Mahta 
 
 
 
Ginta Kampare 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Andrejs Radzevičs 

palielināt amata slodzi un iekļaut sētnieka pienākumus amata 
aprakstā. Papildus finanšu līdzekļi , kuri būtu nepieciešami, 
lai īstenotu šīs izmaiņas ir 1969.00 EUR mēnesī.  
Aicina izteikties Evu Mahtu. 
Norāda, ka iepazīstoties ar komitejai iesniegto materiālu, 
konstatē, ka, iespējams, nav norādītas visas amata vietas, 
kur slodzes pieaug. Jautājums par amatu vietu slodzēm ir 
iesniegts ātrāk, nekā citām iestādēm. 
Materiāls sagatavots un iesniegts pēc priekšsēdētāja dotās 
norādes, norādot tikai tās pozīcijas, kurās ir izmaiņas.  
 
Turpmākā komitejas sēdes gaitā tiek ziņots un pārrunāts par 
Vērgales pirmsskolas izglītības iestādes “Kastanītis”, 
Priekules pirmsskolas izglītības iestādes "Dzirnaviņas”, 
Virgas PII "Gaismiņa", Rucavas PII ''Zvaniņš'', Cīravas 
pirmsskolas izglītības iestādes "Pīlādzītis", Kazdangas PII 
"Ezītis",  Durbes pirmsskolas izglītības iestādes "Ābolītis", 
Priekules Mūzikas un mākslas skolas, Grobiņas Pieaugušo 
izglītības centra  iesniegto amatu sarakstu. 
 
Komitejas sēdes gaidā notiek diskusija starp Gintu Kampari, 
Evu Mahtu un Gintu Brumbergu par amatu pienākumu 
(lietveži, remontstrādnieki, skolu tehniskie atbalsta darbinieki) 
optimizēšanu.  
 
Izskatot Vērgales pirmsskolas izglītības iestādes “Kastanītis” 
amatu sarakstu, Andrejs Radzevičs aicina Evu Mahtu kārtējā 
Izglītības un sporta komitejas sēdē ziņot jautājumu par amatu 
optimizēšanu.  
 
Komitejas sēdes gaitā, sniedzot ziņojumu par Grobiņas 
Pieaugušo izglītības centra amatu kataloga sarakstu, tiek 
aicināta Dace Zukule sniegt mutisku skaidrojumu par amata 
vietu – Projektu koordinators. Izveidojas diskusija, kurā  
piedalās Eva Mahta, Ginta Kampare un Andrejs Radzevičs. 
 
 
Mutiski izteikti priekšlikumi:  

- Rucavas PII ''Zvaniņš'' Remontstrādnieka darba 
slodze 0.5 

- Cīravas pirmsskolas izglītības iestādes "Pīlādzītis" 
un Kazdangas PII "Ezītis" Skolēnu pavadonis darba 
slodze 0.2 no 01.02.2024. 

- Durbes pirmsskolas izglītības iestādes "Ābolītis" 
Lietvedības sekretārs darba slodze 0.5 atlikt līdz 
amatu reformas brīdim 
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- Priekules Mūzikas un mākslas skola Lietvede darba 
slodze 1 atlikt līdz amatu reformas brīdim 

- Grobiņas Pieaugušo izglītības centra amatu 
kataloga sarakstā apstiprināt amatus: Skolas 
direktors, Izglītības metodiķis, Pieaugušo 
izglītības speciālists 

- Grobiņas Pieaugušo izglītības centra amatu 
kataloga sarakstā juridiski korekti precizēt 
norādīto amatu – Projektu koordinators. 

 
Par mutiski izteiktajiem priekšlikumiem iebildumi no komitejas 
locekļiem un dalībniekiem netiek saņemti. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  3 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila Roga) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt lēmumprojektu "Par amatu katalogu izmaiņu 
apstiprināšanu Dienvidkurzemes novada izglītības 
iestādēs" ar labojumiem uz Finanšu komitejas sēdi. 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 02h 11m 10s 

 
Eva Mahta, pirms nākamā jautājuma izskatīšanas, aicina vēl amatu katalogā 
amatiem - “Dežurants” un “Kurinātājs”, norādīt summēto darba laiku. 
 
 

4.§ 
Par izglītības iestāžu vadītāju algu apstiprināšanu 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 02h 12m 50s 

Ziņo: Ginta Kampare 
 
 
 
 
 
 
Andrejs Radzevičs 
 
 
 
 
 
 
 

Ņemot vērā pedagogu zemākās darba samaksas pieaugumu, 
ir nepieciešams pārskatīt un izvērtēt iespēju paaugstināt darba 
samaksu arī izglītības iestāžu vadītājiem, lai nodrošinātu darba 
samaksas samērīgumu atbilstoši attiecīgā amata atbildībai un 
pienākumiem vienlīdzīgi visā pašvaldības izglītības sistēmā. 
Komitejai ir iesniegts izglītības iestāžu vadītāju atalgojums, kas 
patreiz paredz 100 Euro pielikumu pie esošā atalgojuma. 
Vērš uzmanību, ka ir sagatavoti Grozījumi Ministru kabineta 
2016. gada 5. jūlija noteikumos Nr. 445 “Pedagogu darba 
samaksas noteikumi”. Šie noteikumi tiks izsludināti no 2024. 
gada 1. janvāra un mazākā summa ir 1680,- Euro 
 
Komitejas sēdē uz lielā ekrāna tiek demonstrēta slaidu 
prezentācija (publiski pieejama) no Ministru kabineta ar 
izklāstu par pedagogu darba samaksu.  
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Andrejs Radzevičs 
 
Ginta Kampare 
 
 
Andrejs Radzevičs 

 
Mutiski izsaka priekšlikumu: kur nebija tur palielina līdz 
minimālam slieksnim. 
Norāda, ka, šai gadījumā, iesniegtais lēmumprojekts ir 
jāpārtaisa, jāņem vērā minimāli noteiktais atalgojums ( 1680, - 
Euro) un jāvadās pēc mērķdotācijas sadales. 
Šobrīd aicina atbalstīt vismaz minimāli, ja iestrādā un tiek galā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  3 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila Roga) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt lēmumprojektu "Par izglītības iestāžu vadītāju 
algu apstiprināšanu" ar labojumiem uz Finanšu 
komitejas sēdi. 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 02h 26m 55s 

 
 
 
Izglītības un sporta komitejas priekšsēdētājs Andrejs Radzevičs 
   10.01.2024. 
 
 
Komitejas sekretārs Agnese Retere 
    10.01.2024. 
 


